
Třetí oko na návštěvě v Ústí nad Labem

Ve středu 23. Října se Třetí  oko vydalo na návštěvu žákovského parlamentu do Ústí nad Labem.  
Cestovalli jsme vlakem, což bylo spojení rychlé a příjemné. Cestou od nádraží ke škole jsme si krátili 
různými hříčkami. V dohodnutý čas už nás přes základní školou České mládeže čekali Fakulťáci, což je 
název  tamějšího parlamentu. 

Návštěvu jsme začali obědem ve školní jídelně, a pak už jsme byli svědky toho, jak probíhá fakulťácké 
zasedání. Ústecký parlament vede paní učitelka VOZ a paní zástupkyně, tedy je fajn, že dokáže hodně 
věcí za vedení hned na místě odpovědět a vyřešit. Zasedání proběhlo zajímavě, u  Fakulťáků  to 
funguje trochu jinak než u nás. Více se povídá a řeší konkrétní věci, jejich náplní není jen práce pro 
školu, ale i pro okolí školy. Od toho se také odvíjí jejich činnost. Na shlédnutém zasedání byl například 
přítomen pracovník lesů ČR, který přišel parlament požádat o pomoc se sběrem lesních plodů pro 
zvěř na zimu. Zasedáníse také účastnila paní vedoucí školní jídelny. Ta přinesla dětem okomentovaný 
jídelníček, který vytvořila jedna z devátých tříd a podle kterého se bude jeden týden skutečně vařit.  
Po zasedání jsme absolvovali připravené aktivity a poté jsme si s Fakulťákama sedli do kroužku a 
sdíleli, v čem jsou naše parlamenty stejné a v čem se liší. Očaři dokázali hezky pojmenovat svoje 
slabiny a zároveň dát hezkou zpětnou vazbu i Fakulťákům.  Na závěr jsme si ještě stihli prohlédnout 
celou školu a už jsme běželi na vlak zpátky do Prahy.

Fakulťáky jsme také pozvali k nám do školy. Tak doufáme, že se ještě uvidíme. 

Jaroslav Novák


